



Tankar kring vindprognosen

Regionkval 2021 12-13 juni

Tyvärr indikerar väderleksprognosen att det kommer att bli väldigt blåsigt på lördag i Träslövsläge.

Vi har upprättat ett alternativt banområde i viken alldeles norr om hamnen. Om vinden ligger på NV kan det gå att trycka in banan där och förhoppningsvis få lä för vind och vågor. Om det blir mer västligt finns det tyvärr inte mycket skydd att söka.

Om vi lyckas trycka in banan i viken så har vi också förändrat seglingsföreskrifterna så att vi kan väja att segla banan tre varv för att få till en bra banlängd.

Så som prognosen ser ut nu på torsdag kväll finns det inget som tyder på att vinden kommer att avta under dagen så det finns ingen anledning att redan nu skjuta fram lördagens seglingar.

Vi kommer inte att ställa in seglingarna baserat på en prognos utan seglingsledningen kommer att gå ut på vattnet tidigt lördag morgon och mäta hur mycket det blåser. Klassreglerna för optimistjollen säger att om medelvinden är över 12m/s eller om byvinden är över 15m/s så får kappseglingen inte startas.

Baserat på de mätningar vi gör och den då gällande prognosen kommer vi ta ett beslut om lördagens seglingar. Beslutet kommer att tas ca. 10:00.

Jag vill påminna om att om det blir seglingar och man väljer att inte gå ut så skall man meddela Tävlingsexpeditionen med ett SMS på 0703-158826. Ange då seglarens namn och segelnummer.

Seglingsledare Niklas Granhage
2021-06-10 22:30